
The ABOLLO SQUARE BALER is a machine that collects grass, 
clover, wheat, barley and similar crops harvested in the field and 
compresses them as stalk or straw   and binds them by a rope. 
The most common and useful one is baling machine in the form 
of a rectangular prism. This makes transportation, storage and 
use much easier. The power required to operate the machine 
is taken from the shaft of the tractor. With the aid of a double 
acting hydraulic piston lifting system on the pickup part, it easily 
moves up and down to include the whole product in the bale. 
The collector height can be adjusted from the side of the driver. 
The proprietary balanced crank and piston system allows both 
the operator and the tractor to remove undesirable vibrations 
and improve working conditions. The machine is equipped with 
a hydraulic pick-up system. It is equipped with overload-resistant 
bale press cabinet. Can operate with a 30 Hp tractor power. 
Collects the surface of the area perfectly. 

Пресс-подборщик МАРКИ ABOLLO, применяется для сбора и пресса 
и связки сена и соломы. Собирает в поле скошенные в увлажненном 
состоянии траву, люцерну, пшеницу, ячмень и т.п. культуры прессует и 
завязывает. Распространённый тип пресса в форме прямоугольника. 
В такой форме пресс удобен для транспортировки, складывания и 
в использования.  Оборудование работает через ВОМ трактора. На 
задней стороне оборудования и сзади трактора есть пистоны, которые 
применяются для подключения к гидравлический системы, для 
поднятия и спускание подборщика. Высота подборщика регулируется 
с кабины трактора. Собственная сбалансированная кривошипно-
поршневая система позволяет как оператору трактора, так и трактору 
устранять нежелательные вибрации и улучшать условия работы. 
Оборудование оснащено гидравлической системой подъема для 
сбора. Техника имеет перегрузочное прессовальную камеру для 
тюков. Работает через трактор мощностью 30 л.с.. Полностью 
подбирает сено и солому очищая поверхность поля.

					   


